



**AVIS DE CONSULTATION N°002/DC/MINDDEVEL/RCE/DHS/C-MTA/CIPM/2021
DU 24/02/2021, EN PROCEDURE D'URGENCE POUR LA FOURNITURE DU MATERIEL D'HYGIENE ET
D'ASSAINISSEMENT DES ESPACES PUBLICS POUR LA LUTTE CONTRE LA COVID-19 DANS LA
COMMUNE DE MINTA, DEPARTEMENT DE LA HAUTE SANAGA, REGION DU CENTRE**

1- Objet de la demande de cotation

Dans le cadre de l'exécution du projet cité en référence, le Maire de la Commune de Minta (Maître d'ouvrage), lance un Dossier de Consultation pour la fourniture du matériel d'hygiène et d'assainissement des espaces publics pour la lutte contre la covid-19 dans la commune de Minta.

2. Prestations

Les prestations, objet de la présente consultation sont définies dans le Descriptif de la Fourniture (DF). Elles sont constituées en un lot unique.

3. Participation

La participation à la présente consultation est ouverte à égalité des conditions aux prestataires de droit Camerounais spécialisés dans les équipements et le mobilier de bureau.

Par le présent Avis de Consultation, les entreprises intéressées sont invitées à fournir dans leurs offres, les informations authentiques qui permettront de retenir celle pouvant réaliser les prestations après une évaluation approfondie et objective de son dossier.

4- Financement

Les prestations objet de la présente demande de cotation sont financées par le fonds COVID 19/2020 pour un **coût prévisionnel de cinq millions (5 000 000) Francs CFA TTC**.

5. Délai de livraison

Le délai de livraison des fournitures est fixé à **trente (30) jours** à compter de la date de notification de l'ordre de service de commencer la prestation.

6. Consultation du Dossier de demande de cotation

Le dossier peut être consulté aux heures ouvrables à la Mairie de Minta

7. Retrait du Dossier de consultation

Le dossier de consultation peut être obtenu à la Mairie de Minta; dès publication du présent avis, contre versement d'une somme **non remboursable de dix mille (10 000) FCFA**, payable à la Recette Municipale de Minta.

La quittance devra préciser le numéro de l'Avis de Consultation. Lors du retrait du dossier, les soumissionnaires devront, **obligatoirement**, se faire enregistrer en laissant leur adresse complète : boîte postale, téléphone, fax, e-mail.

8. Dépôt des Offres

Chaque offre rédigée en français ou en anglais et en **sept (07) exemplaires** dont **un** original marqué comme tel et **six (6) copies**, devra parvenir à la mairie de Minta, au plus tard **le 19/03/2021 à 12 heures** et devra porter la mention :

**« AVIS DE CONSULTATION N°002/DC/MINDDEVEL/RCE/DHS/C-MTA/CIPM/2021
DU 24/02/2021, EN PROCEDURE D'URGENCE POUR LA FOURNITURE DU MATERIEL D'HYGIENE ET
D'ASSAINISSEMENT DES ESPACES PUBLICS POUR LA LUTTE CONTRE LA COVID-19 DANS LA
COMMUNE DE MINTA, DEPARTEMENT DE LA HAUTE SANAGA, REGION DU CENTRE.»**

FINANCEMENT : FONDOS COVID 19 / 2020.

« A N'OUVRIRE QU'EN SEANCE DE DEPOUILLEMENT »

9. Conformité des offres

Seront déclarées irrecevables les offres non-conformes aux prescriptions du Dossier de Consultation. Notamment **l'absence de la caution de soumission** d'un montant de **cent quinze milles (115 000) F CFA** délivrée par une banque de premier ordre ou compagnie d'assurances agréée par le Ministère chargé des Finances et valable pendant **trente (30) jours** au-delà de la date originale de validité des offres, ou le non-respect des modèles des pièces du Dossier de Consultation, entraînera le rejet de l'offre.

10. Ouverture des offres

L'ouverture des offres aura lieu **le 19/03/2021 à 13 heures** précises par la Commission Interne des Marchés, dans **la salle des Actes de la Mairie de Minta**.

Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une personne de leur choix.

11. Délai de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagés par leurs offres pendant une période de **soixante (60) jours**, à compter de la date de l'ouverture des offres.

12. Attribution

L'Autorité Contractante attribuera le marché au soumissionnaire présentant l'offre évaluée la **moins disante** et remplissant les capacités techniques et financières requises résultant des critères dits essentiels ou de ceux éliminatoires.

13. Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus auprès de la Mairie de Minta. Tél : 677 22 21 12/655 45 06 47 dès publication du présent avis.

Pour les mauvaises pratiques et les faits de corruption, contactez les numéros de téléphone : 673 20 57 25/ 699 37 07 48.

Minta, le

Le Maire

(Autorité contractante)

Ampliations :

- PREFET/HS
- DDMAP / HS
- DDMINDDEVEL/HS
- ARMP/CENTRE
- P/CIPM
- CHRONO
- AFFICHAGE



DOCUMENT N°1
NOTICE OF CONSULTATION FOR A
QUOTATION REQUEST.



**OPINION OF CONSULTATION N°002/DC/MINDDEVEL/RCE/DHS/C-MTA/CIPM/2021
OF THE 24/02/2021, IN PROCEDURE OF EMERGENCY FOR THE SUPPLY OF THE MATERIAL OF
HYGIENE AND PURIFICATION OF THE PUBLIC SPACES FOR STRUGGLE AGAINST THE COVID-19 IN
THE TOWNSHIP OF MINTA, DEPARTMENT OF THE HIGH SANAGA, REGION OF THE CENTER,**

1 - object of the quotation demand

In the setting of the execution of the project mentioned in reference, the Mayor of the Township of Minta (Maître of work), throw a File of Consultation for the supply of the material of hygiene and purification of the public spaces for struggle against the covid-19 in the township of Minta.

2. benefits

The benefits, object of the present consultation is defined in the Descriptive of Supply (DF). They are constituted in an unique share.

3. involvement

The involvement to the present consultation is open to equality of the conditions to the right Cameroonian beneficiaries specialized in the facilities and the furniture of office.

By the present Opinion of Consultation, the interested enterprises are invited to provide in their offers, the authentic information that will permit to keep the one capable to achieve the benefits after a deepened assessment and objective of his/her/its file.

4 - financing

The benefits object of the present demand of quotation is financed by the fund COVID 19/2020 for an estimable cost of **five millions (5 000 000) Franc CFA** inclusive of tax.

5. delivery time

The delivery time of supplies is fixed to thirty **(30) days** from the date of notification of the order of service to begin the benefit.

6. consultation of the File of quotation demand

The file can be consulted at the tractable hours in the Town hall of Minta

7. withdrawal of the consultation File

The file of consultation can be gotten to the Town hall of Minta; since publication of the present opinion, against remittance of a non repayable sum of ten one thousand (10 000) FCFA, payable to the Municipal Recipe of Minta.

The receipt should specify the number of the Consultation opinion. At the time of the withdrawal of the file, the tenderers will have to, inevitably, to make itself/themselves record while letting their complete address: limp postal, telephone, fax, e-mail.

8. deposit of the Offers

Every offer written in French or in English and in seven (07) copies of which an original marked like such and six (6) copies, should arrive to the town hall of Minta, at the latest the **19/03/2021 at 12 o'clock** and should carry the mention:

**"OPINION OF CONSULTATION N°002/DC/MINDDEVEL/RCE/DHS/C-MTA/CIPM/2021
OF THE 24/02/2021, IN PROCEDURE OF EMERGENCY FOR THE SUPPLY OF THE MATERIAL
OF
HYGIENE AND PURIFICATION OF THE PUBLIC SPACES FOR STRUGGLE AGAINST THE COVID-
19 IN
THE TOWNSHIP OF MINTA, DEPARTMENT OF THE HIGH SANAGA, REGION OF THE
CENTER".**

FINANCING: FUND COVID 19 / 2020.

"TO OPEN ONLY IN SESSION OF SPOLIATION"

9. conformity of the offers

Will be declared inadmissible the offers non compliant to the prescriptions of the Consultation File. Notably the absence of the guaranty of submissiveness of an amount of hundred fifteen miles (115 000) F CFA delivered by a first-class bank or company of insurances accepted by the Ministry charged of Ministry of Finance and valid during thirty (30) days beyond the original date of validity of the offers, or the failure to respect of the models of the pieces of the Consultation File, will drag the dismissal of the offer.

10. Opening of the offers

The opening of the offers aura place the **19/03/2021 at 13 precise hours** by the Internal Commission of the Markets, in the room of the Acts of the Town hall of Minta.

Only the tenderers can attend this session of opening or can make represent itself/themselves of it by a person of their choice.

11. Delay of validity of the offers

The tenderers remain committed by their offers during one period of **sixty (60) days**, from the date of the opening of the offers.

12. Assignment

The Contracting authority will assign the market to the tenderer presenting the least saying estimated offer and filling the requisite technical and financial capacities resulting of the essential so-called criterias or those eliminatory.

13. Complementary information

The complementary information of technical order can be gotten by the Town hall of Minta. Tél: 677 22 21 12/655 45 06 47 since publication of the present opinion.

For the bad practices and the facts of corruption, contact the telephone numbers: 673 20 57 25 / 699 37 07 48.

Minta, the

Carbon Copies:

- SDO/US
- DDPUCO/US
- DDMINDELDEV/US;

The Mayor
(Contracting Authority)

- ARMP (for publication in the tenders' newspaper);
- PRESIDENT/ DTB;
- ARCHIEVES
- BILLPOSTING

A handwritten signature in blue ink, consisting of a large, stylized 'R' followed by a horizontal line and a diagonal stroke.